
 
 

MOTIE IDEE VOOR ID 

 

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 5 juli 2012, ter bespreking 

van de Kaderbrief 2012; 

 

 

Constaterende dat  

 

• Directeuren, leerkrachten, leerlingen en ouders aangeven dat het onderwijs-

ondersteunend personeel dat via ID-banen bij hen op school werkt onmisbaar is; 

• Het blijkt dat scholen toch onvoldoende middelen hebben deze ID-ers voor hun 

school te behouden, hoe graag zij dat ook zouden willen; 

• Deze ID-ers niet doorstromen naar ander werk, maar een beroep zullen doen op 

een uitkering, die ook door de gemeente bekostigd zal worden; 

 

 

Overwegende dat 

 

• In de eerste bestuursrapportage wethouder de Jong aankondigt een principe-

akkoord te hebben bereikt voor 35 van de 100 ID-ers, die daarmee hun baan 

kunnen behouden; 

• Het daarmee blijkt dat er toch oplossingen mogelijk zijn, om ID-ers op scholen te 

behouden; 

• Er nu meer inzicht is in de ‘succesfactoren’ waardoor deze afspraken tot stand 

konden komen; 
 

 

Verzoekt het college 

 

Voor november 2012 een tweede onderhandelingsronde te organiseren, waarbij de 

succesfactoren worden gedeeld, zodat gebruikmakend van deze kennis mogelijk ook de 

andere 65 ID-ers voor de scholen behouden kunnen blijven;  

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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